
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 9. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1013

Mener ministeren, at det er rimeligt, at hunde skal vente i flere måneder (nogle gange år)

på internater, mens retssager står på om f.eks. skambid, eller om hvorvidt hundene er

lovlige? Finder ministeren anledning til at ændre på praksis for internering af hundene for

at reducere den stresspåvirkning og mistrivsel, som hunde udsættes for, når de interne-

res i lange perioder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Theresa Berg Ander-

sen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.andersen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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